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A gyakori lopások miatt fontos, hogy minél hamarabb döntés szülessen Eperjesen   A
„fehérek” gyakori lopásokról számolnak be, a városi tanács tagjai pedig érezhetõen
tanácstalanok.  A gyakori lopások miatt fontos, hogy minél hamarabb döntés szülessen
Eperjesen   A „fehérek” gyakori lopásokról számolnak be, a városi tanács tagjai pedig
érezhetõen tanácstalanok. A magántulajdon védelme érdekében eredetileg tervezett kerítés
felhúzása ellen több jogvédõ szervezet is állást foglalt, nemrég pedig az Egyesült Államok
szlovákiai nagykövetsége, valamint Csáky Pál miniszterelnök-helyettes is levélben kért
magyarázatot az önkormányzattól, mivel olyan hírek kaptak szárnyra, hogy a nemzetközi
botrányt kavart Ústi nad Labem-i betonfalhoz hasonló építményt terveznek Eperjesen.   Milan
Bene polgármester szerint betonfal építését sosem tervezték, egyszerû drótkerítésrõl van szó,
amelyhez hasonlóval lépten-nyomon találkozni a városban, és soha senki nem emelt kifogást
ellene. Bene határozottan cáfolta azon értesülésünket, hogy a tolvajok elriasztása végett a
kerítésbe áramot akarnának vezetni. Szerinte ez a verzió az újságírók fantáziájának
szüleménye, akik a kétségbeesett helyi lakosoktól és kiskerttulajdonosoktól hallhattak erre
vonatkozó óhajokat. „Bizottság alakult a helyzet kezelésére, amelynek tagjai minden lehetséges
megoldást elemeznek, és remélhetõleg a legközelebbi képviselõ-testületi ülésen kész
javaslattal állnak elõ. Eddig a térfigyelõ kamerák felszerelése tûnik a legjobb ötletnek” – mondta
Milan Bene, aki elismeri, az utóbbi idõben elszabadultak az indulatok az ügy kapcsán. Vannak
olyan képviselõk is, akik támogatnák a betonfal ötletét. „A drótkerítés nem ér semmit, kidobott
pénz lenne. A romák néhány napon belül egyszerûen feltekernék, és leadnák egy
hulladékgyûjtõ telepen. A kerttulajdonosok joggal várnak tõlünk valamilyen megoldást, hiszen
semmilyen terményt nem tudnak leszüretelni, és örökösen azt kell figyelniük, jár-e valaki a
kertjükben” – véli Jozef Kužma, a városi tanács tagja.   Az egykori eperjesi téglagyár területén a
kilencvenes évek végén épültek fel a szükséglakások, amelyekben a társadalom peremére
került családok élnek, akiknek adósságai mára összesen több mint huszonötmillió koronát
tesznek ki, azaz esélyük sincs máshová költözni. A szociális helyzet romlását mutatja, hogy
újabb szükséglakásokat kell építeni a meglévõk szomszédságába. A petíció aláírói azt is el
szeretnék érni, hogy ezek a lakások a város más részein épüljenek fel. Szerintük az említett
bizottság felállítása csak formalitás, ebben ugyanis kizárólag olyanok ülnek, akik sosem laktak a
szóban forgó városrészben.   JUHÁSZ KATALIN
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